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Премијерка Србије Ана Брнабић изјавила је да јој је "свеједно" уколико случај порекла
новца којим је министар Александар Вулин купио стан наноси штету Влади коју она води.

  

  

"Не знам шта све може да нанесе штету Влади. Чујем и основане и неосноване оптужбе.
Све може да нанесе штету Влади, али се не обазирем на то. Све ми је једно,
најискреније, све ми је једно. Док год имамо резултат, док год можемо да подржимо
овакве пројекте, све ми је једно. Нека наноси штету Влади, на крају крајева, грађани
Србије ће одлучити о томе да ли смо имали резултат или нисмо", поручила је Брнабић.

  

Председница Владе Србије додала је да је "потпуно бесмислено" да се на сваком
догађају ком она присуствује поново говори о том случају и поновила свој позив
институцијама да случај Вулиновог стана поново отворе и истраже, и да ће "свако
одговарати за оно што не може да докаже".
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Све што сам имао да кажем, рекао сам надлежнима и јавности и не бих више на ту тему",
рекао је Вулин новинарима на коференцији за новинаре поводом 100 дана рада Владе
Србије.

  

На питање зашто је уносио у земљу по девет хиљада евра, до суме потребне за стан,
Вулин је одговорио да је стрпљиво слушао питања, али да је рекао све што је имао и да
неће то да понавља. На упорна питања новинара појединих редакција, Вулин је казао:
"Хвала вам пуно. Још једном, све сам вам одговорио".
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